
1/2009. sz Készült:  2 példányban
...... példány

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  2009. január 22-én megtartott ülésének 

a.) jegyzőkönyve
b.) 1-7/2009./ I. 22./ kt. határozata

Napirend:
1.) lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról....
2.) Tájékoztató a hivatal  2008. évi tevékenységéről.
3.) Török László jegyző címzetes főjegyzői kitüntető címre felterjesztése
4.) A 2009. évi munkaterv meghatározása
5.) A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
        Megállapodása módosítása.
6.) „Jövőért „ Közalapítvány Kuratóriumának módosítása
7.) ÁMK igazgatói mandátumának lejárása

Mérk, 2009. január 23.

Kárpáti István
polgármester



Készült:  Mérk Nagyközség Képviselő-testületének ülésén 2009. január 22-én  14.00 órai kezdettel.

Az ülés helye:  Községháza Mérk

Jelen vannak:  Kárpáti István polgármester
Aradi Ferenc, Balogh László, Haga Dezső, Kaluha János, Müller Istvánné,
Szabó Konrád Sándor, Szücs Sándor képviselők

Török László jegyző
Szabóné Rost Mária NKÖ elnöke
Jávori Tihamér CKÖ elnöke

Kárpáti István polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az ülés határozatképes, mivel 
9 fő jelen van.

Javaslatot tesz az alábbi napirend megtárgyalására és jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Szücs Sándor és Aradi 
Ferenc képviselőket.
1.) Lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról...
2.) Tájékoztató a hivatal  2008. évi tevékenységéről.
3.)  Török László jegyző címzetes főjegyzői kitüntető címre felterjesztése
4.)  A 2009. évi munkaterv meghatározása
5.) A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 

        Megállapodása módosítása.
6.)„Jövőért „ Közalapítvány Kuratóriumának módosítása
7.) ÁMK igazgatói mandátumának lejárása

Ezt követően a képviselő-testület  8 igen szavazattal, egy tartózkodással a javasolt napirend megtárgyalását és 
jegyzőkönyv hitelesítőnek  Szücs Sándor és Aradi Ferenc képviselőket elfogadta. 

Tárgy /1. tsp./  Lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról., a két ülés között végzett munkáról, a 
lakosság szélesebb körét érintő fontosabb jogszabályokról

Az előterjesztés szószerinti szövege csatolva a jegyzőkönyvhöz.

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdést intézett Szücs Sándor, Szimuly Gábor és Balogh László képviselő.

A feltett kérdésekre a kielégítő választ Kárpáti István polgármester megadta.

Ezt követően a képviselő-testület  9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta :

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének

1./2009./I.22 / kt. határozata

A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés között végzett munkáról, a Polgármester 
átruházott hatáskörben hozott döntéseiről, valamint a lakosság szélesebb körét érintő fontosabb 
jogszabályokról.

A Képviselő-testület !

A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés között végzett munkáról, a Polgármester 
átruházott hatáskörben hozott döntéseiről, valamint a lakosság szélesebb körét érintő fontosabb 
jogszabályokról szóló tájékoztatást elfogadja, tudomásul veszi.

Ezzel egyidejűleg a 67/2008/VIII.21./ Kt., 68/2008./VIII.21./  kt., 69/2008. /VIII.21./  kt., 
71/2008./IX.11./ kt., 73/2008./IX.11./ kt., 74/2008./IX.11./ kt., 75/2008./IX.11. / kt., 
76/208./IX.11/ kt. 77/2008./IX.11./ kt., 78/2008./IX.11./ kt., 79/2008./IX-11./ kt. 80/2008./IX.11./ kt.,
81/2008./IX.11./ kt, 82/2008./IX.11./ kt., 83/2008./IX.11./ kt., 84/2008./IX.11./ kt., 
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86/2008./X.09./ kt. , 87/2008./X.09/ kt., 88/2008./X.09./ kt., 89-95/2008./X.09./ kt.,
96/2008./XI.24./ kt. 97-99/2008./XI.24./ kt., 101/2008/XI.27./ kt. 105/2008./XI.27./ kt. ,
107/2008./XI.27./ kt. , 108/2008./XI.27./ kt.,  109/2008/XI.27./ kt. , 110/2008/XI.27./ kt. 
111/2008/XI.27./ kt., 112/2008./XI.27./ kt. , 113/2008/XI.27./ kt., 114/2008/Xi.27./ kt. 
115/2008./XI.27./ kt.,  116/2008./XI.27./ kt. 117/2008./XII.18./ kt. határozatokat végrehajtottá 
nyilvánítja.

Tárgy /  2. tsp./   Tájékoztató a hivatal  2008. évi tevékenységéről.

Az előterjesztés szószerinti szövege csatolva a jegyzőkönyvhöz.

Török László jegyző elmondta, hogy a kiemelt építéshatóságot  2009. március 1-jével  be fogják vinni 
Mátészalkára. A közigazgatási reform során még nem lehet tudni mi lesz a köztisztviselőkkel. A Közigazgatási 
Hivatal Államigazgatási Hivatallá változott.

Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdést intézett Szabóné Rost Mária NKÖ elnöke és Kaluha János képviselő. 

A felette kérdésekre a kielégítő választ  Török László jegyző megadta.

Ezt követően a képviselő-testület  9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta :

Mérk nagyközség Képviselő-testületének

2/2009./I.22./ kt. határozata

A hivatal  2008. évi tevékenységéről.

A Képviselő-testület !

A hivatal  2008. évi tevékenységéről szóló tájékoztatást tudomásul veszi, e l f o g a d j a .
A számítógépek cseréjére a 2009 évi költségvetésében pénzügyi keretet biztosít.

Tárgy /  3.tsp./   Török László jegyző címzetes főjegyzői kitüntető címre felterjesztése

Török László jegyző elhagyta az üléstermet.

Kárpáti István polgármester elmondta, hogy a korábbi évekhez hasonlóan , most is javasolja a Jegyző urat 
felterjeszteni a címzetes főjegyző kitüntető címre.

Jávori Tihamér megérkezett.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezt követően a képviselő-testület  9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
az alábbi határozatot hozta :
 

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének

3/2009./I. 22./ kt. határozata

Javaslat Török László Mérk Nagyközség jegyzője részére  címzetes főjegyzői cím 
adományozására.

A Képviselő-testület !

Török László   (  sz:  Jármi, 1953.03.14 , an:  Zékány Jolán, lakik: 4352. Mérk,
József A. utca  2 sz. )  Mérk Nagyközség jegyzője részére  a címzetes főjegyzői cím adományozását 
javasolja megadni, egyúttal hivatalosan igazolja, hogy  a cím adományázást megelőző  10  évben 
folyamatosan jegyzői tisztséget tölt be ,  “ kiválóan alkalmas “ minősítésű.
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Felkéri a Polgármester urat, hogy ezen határozati javaslatát  az Észak-alföldi Regionális 
Államigazgatási  Hivatal Nyíregyházi  Kirendeltség Vezetőjének küldje meg.

Török László  1975 szeptember 1-je óta dolgozik a közigazgatásban.
Államigazgatási gyakornokként kezdte, tanulmányai elvégzését követően igazgatási
csoportvezető Hodász Nagyközségi  Közös Tanácsnál, majd Jármi Községi Közös
Tanács,  1984 évtől Mérk Nagyközségi Közös Tanács  VB. titkára, majd   1990. 
november 19-től Mérk Nagyközség jegyzője.
Nős, két gyermek édesapja.

Feladatát a lakosság  és az önkormányzat megelégedésével végzi, a Települési
Önkormányzat munkáján túlmenően eredményesen működik közre a helyi
Cigány és Német Kisebbségi Önkormányzatok  munkájában.
1998. január 1-jétől igazgatási társulásban körzetközponti szerepkört lát el kiemelt
építés igazgatás területén.

Munkáját szakmailag naprakészen tartva öt féléves képzésben vett részt a PTE Állam
és Jogtudományi Karán, jogi szakokleveles képzését  2000. március 5-én eredményes
államvizsgával zárta. Minden  évben folyamatosan képzi magát, 2004 február 16-án  
EU pályázatíró végzettséget szerzett.  A szakmai továbbképzéseken minden 
alkalommal részt vesz.

2006 évben az ő kezdeményezésére született meg a  község helyi újságja, aminek
szerkesztésében  tevékenyen részt vesz, valamint alkalmanként a Jegyző  és Közigazgatás
szaklapban publikál.
A helyi kábeltévé kiépítésének is  kezdeményezője volt. 

Részese a település határon túli kapcsolatainak. Neki is köszönhető , hogy a szatmári 
romániai  sváb települések közül már 7 településsel van testvérfalusi kapcsolat, ami a 
minden évben megrendezésre kerülő nemzetiségi fesztiválokon keresztül fejti ki 
hatását, erősíti településünk jó hírét.

Munkáját a Magyar Közigazgatási Kar SZ-SZ-B. Megyei Tagozata elismerte, és 
részére  2007 évben a  Sz-SZ-B. Megye  Közigazgatásáért kitüntetést  adományozta.

Tárgy /  4. tsp. /   A 2009. évi munkaterv meghatározása

Török László jegyző visszajött az ülésterembe.

Az előterjesztés szószerinti szövege csatolva a jegyzőkönyvhöz.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezt követően a képviselő-testület  9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
az alábbi határozatot hozta :

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének 

  4./2009./I. 22. / kt. határozata

 A  2008 évi munkaterv végrehajtásáról, a 2009 évi munkaterv meghatározásáról.

A Képviselő-testület !

1./   A  2008 évi munkatervét végrehajtottá nyilvánítja.

2./   A  2009 évi munkatervét az alábbiak szerint hagyja jóvá:
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Január hó -   2008 évi munka terv végrehajtásáról., a  2009 évi munkaterv  meghatározása
-   A jegyző tájékoztatója a hivatal 2008 évi tevékenységéről 

Március hó : -  Gyermekjóléti Szolgálat és családsegítés  2008 évi tevékenységéről
-  Gyámhatóság  2008 évi tevékenységéről.

Május hó : -  Rendőrség tájékoztatója tevékenységükről közigazgatási területünkön.

Június hó : -  Nyári karbantartási munkák meghatározása

Szeptember hó :   -  ÁMK tájékoztatója tevékenységéről  ( Német nemzetiségi oktatás beindítása)

Október hó : -   CKÖ – NKÖ  tájékoztatója tevékenységükről
-   Közmeghallgatás előkészítése

A jogszabály által meghatározott kötelezően tárgyalandó pontokat a törvény által meghatározottak 
szerint kell tárgyalni.

Ezek: a  2009. évi költségvetés meghatározása, elfogadása, előterjesztése  ( február 15-ig )
a  2008. évi költségvetés végrehajtásáról ( április 30-ig )
a  2009. I félévi ( július-augusztus hó ) 
 a 2009.III. negyedévi ( november 30 –ig ) 
 a 2010. évi költségvetési koncepció  ( november 30-ig )  meghatározása
előadók:  érintett bizottságok, Polgármester, Jegyző

Szervezési feladatok :

A képviselő-testület ülései:
a.) Minden esetben biztosítani kell a nyilvánosságot ( zárt ülés kivételével )
b.) A képviselők az ülést megelőző legalább három nappal tájékoztató anyagot kapjanak a döntésre váró
     feladatokkal kapcsolatosan
c.) Első tárgysorozati pontként a polgármester tájékoztatóját kell megtárgyalni

- a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés között végzett munkáról, 
- átruházott hatáskörből adódóan a két ülés között hozott polgármesteri döntésekről a   
  képviselő-testület  tájékoztatása 

d.) Az esetleges szennyvíz beruházás esetén az érintett települések képviselő-testületeivel közös  
testületi  ülés kezdeményezése

e.) Külön egyeztetés alapján személyes találkozó létrehozása az országgyűlési képviselőinkkel
illetve az egyházak vezetőivel

f.) Az önkormányzatok bevonása a települést érintő fontos döntésekbe

Lakossági kapcsolatok :

a.) Minden évben közmeghallgatást kell tartani az éves költségvetés elfogadása előtt
b.) Minden évben , ha indokolt falugyűlést kell tartani.
c.) A testületi ülések időpontjáról  a lakosságot az ülés előtt  három nappal a helyben szokásos módon 

tájékoztatni kell.

A bizottságokkal kapcsolatos feladatok :

Ügyrendi bizottság :  a.)  Minden  évben felülvizsgálja a hatályos rendeleteket
b.)  Részt vesz a rendeletek előkészítésében, azt véleményezi
c.)   Feladatkörébe tartozik  a kulturális és az egyesületen kívüli sportélet

                                                         d.)  Figyelemmel kíséri a polgármester bérének alakulását, javaslatot tesz  
                                                               bérére és jutalmazására

e.)   Ellátja a képviselő-testület titkos szavazással  kapcsolatos feladatait és  
                                                                részt  vesz a képviselő-testület éves munkatervének kidolgozásában

f.)   A képviselők összeférhetetlenségi és vagyon nyilatkozattal kapcsolatos
                                                               feladatok végzése  
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                                          g.)   Segíti a Német Kisebbségi Önkormányzat munkáját.

Pénzügyi Bizottság: a.)   Közreműködik az éves költségvetés kimunkálásában
b.) Bekapcsolódik az éves költségvetési  koncepció kidolgozásába
c.) Segíti  a Cigány Kisebbségi Önkormányzat munkáját.

Tárgy /  5. tsp. /   A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodása módosítása.

A  Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás megkeresése csatolva a 
jegyzőkönyvhöz.

Kárpáti István polgármester elmondja, hogy a társulási megállapodást módosítani kell a kilépések, belépések 
miatt.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezt követően a képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
külön-külön  alábbi határozatokat hozta :

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének

5/2009./I.22./ kt. határozata

A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodása módosításának elfogadásáról.

A Képviselő-testület !

Elfogadja a  Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodásának Módosító Okiratát a határozat melléklete szerint.

Felhatalmazza a Polgármester urat az egységes  szerkezetbe foglalt módosított Társulási Meg-
állapodás aláírására.

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének

6/2009./I.22./ kt. határozata

A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Társulási  
Megállapodása módosításának elfogadásáról.

A Képviselő-testület !

Elfogadja a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás Alapító
Okiratának  Módosító Okiratát a határozat melléklete szerint.

Tárgy /  6. tsp./ „Jövőért „ Közalapítvány Kuratóriumának módosítása

Török László jegyző elmondja, hogy a „ Jövőért „ Közalapítványnál lévő változások  miatt a Szabolcs-Szatmár-
Bereg Megyei Bíróság  10.Pk. 60.018/199736. szám ( a végzés a jegyzőkönyvhöz csatolva )  végzés alapján 
indokolt eljárnunk.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezt követően a képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 
az alábbi határozatot hozta : 

Mérk  Nagyközség Képviselő-testületének
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7/2009./I.22./ kt. határozata

A „ Jövőért „  Közalapítvány Kuratóriumi elnökének lemondásával kapcsolatosan a SZ-SZ-B. 
                            Megyei bíróság által  10.Pk. 60.018/1997/36 szám alatt kiadott végzésére tekintettel  a korábbi 
                            összetételű kuratórium megbízásának visszavonása és az új összetételű Kuratórium és annak 
                            elnökének kijelölése. 

A Képviselő-testület !

A  73/2008./IX.11./ Kt. számú határozatát a fent megjelölt bírósági  végzés alapján a követ-
kezők szerint  módosítja:

A Képviselő-testület Kaluha Jánosné lemondását a „ Jövőért „ Közalapítvány Kuratóriumi 
tagságáról illetve elnöki tisztségéről elfogadja, a korábbi összetételű kuratórium megbízását 
visszavonja.
A lemondásra és a kuratórium megbízásának megszűnésére tekintettel a képviselő-testület 
2008. szeptember 11-ei hatállyal az alábbi új összetételű kuratóriumot jelöli ki:
A Kuratórium tagjai :

Török Lászlóné sz. Moldván Magdolna  4352. Mérk, József A. u 2 sz.
Reszlerné Pásztor Andrea  4352. Mérk Hunyadi u. 99 sz.
Kaluha János  4352. Mérk, Hunyadi u. 107 sz.
Csongrádi Erzsébet  4352. Mérk, Hunyadi u. 28. sz.
Faragó Istvánné sz: Radnai Katalin  4352. Mérk, Fürst u. 18. sz.
Schmidt Tiborné sz: Temesvári Rita Ágota   4352. Mérk, Béke u. 28 sz.
Szücs Sándor  4352. Mérk, Klapka u 6 sz.

A Képviselő-testület a Kuratórium tagjai közül Török Lászlóné sz. Moldván Magdolna 
kuratóriumi tagot választja meg a kuratórium elnökének, aki egyben a közalapítvány 
képviselője is.  

Tárgy /  7. tsp./  ÁMK igazgatói mandátumának lejárása
 
Kárpáti István polgármester elmondja, hogy az ÁMK igazgatójának mandátuma lejár 2009. július hónapban. 
Ezzel kapcsolatosan Török László jegyző tájékoztatja a jelenlévőket, hogy milyen lehetőségek vannak az 
igazgatói  álláshellyel kapcsolatban.
Az első lehetséges megoldás, hogy pályázatot ír ki a képviselő-testület , ezt követően szokásos jogi procedúrával 
az igazgatói állásra a tanév befejezéséig június 30-ig igazgatót lehet megbízni 5 vagy 10 évre. 
A másik megoldás, hogy a képviselő-testület nem ír ki pályázatot , hanem a  kinevezett igazgatónak mandátumát 
egy vagy két évvel meghosszabbítja. Ezt a megoldást akkor szokták alkalmazni , ha a meglévő igazgatóval meg 
vannak elégedve, nyugdíj előtt áll, és a nyugdíjazása  1-2 éven belül megtörténik. Tekintettel arra, hogy  Vállaj 
Község Iskolája tagintézményünk, így ebben az esetben Vállaj Képviselő-testület véleményét is ki kell kérnünk.
Az ÁMK igazgatója egy év múlva  jogosult előrehozott  nyugdíjra , így a meghosszabbítás is járható út lenne.
Kéri a képviselő-testületet, hogy foglaljanak állást ez ügyben.

Az elhangzottakkal kapcsolatban kérdést intézett  Szücs Sándor, kérdésnek lényege, hogy biztosan elmegy 
előrehozott nyugdíjba ?

Szabóné Rost Mária kérdésében az iránt érdeklődött, hogy ki indulhatna, vagy ha nem vállalhatják abban az 
esetben mi a teendő.

A felett kérdésre Török László jegyző válaszát megadta.

Ezt követően a képviselő-testület hosszasan értékelte a helyzetet .
Müller Istvánné, ne döntsünk most, mindenki értékelje át és a következő ülésen  döntsön.
Szimuly Gábor képviselő szerint jó lenne, ha az Igazgató úr eljönne a testületi ülésre.
Aradi Ferenc  javasolja, hogy a következő ülésen döntsünk.
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Balogh László véleményes szerint bízzuk meg az igazgató urat 2 évre , vigye végig azt a munkát amit az elmúlt 
évben az ÁMK-val elkezdett.

Szabóné Rost Mária egyetért Balogh Lászlóval.

Szabó Konrád Sándor  javasolja, hogy döntsünk most ebben a kérdésben , hogy pályázatot írunk e ki, vagy 
megbízást adunk.

A helyzet értékelését követően   a képviselő-testület  7 igen szavazattal, 2 nem szavazattal  határozathozatal 
mellőzésével olyan állásfoglalást alakított ki, hogy a következő ülésen Vállaj Képviselő-testület véleményét 
figyelembe véve dönt a további teendőkről. 

A tárgysorozati pontok megtárgyalását követően Balogh László képviselő elmondta, hogy a Hunyadi utca 192 
szám alatt található lakóház nagyon rossz állapotban van, életveszélyes. Mit lehet tenni ilyenkor ?

Török László jegyző a feltett kérdésre a kielégítő választ megadta.

Szabóné Rost Mária  segítséget kér a mindenki karácsonyfájának lebontásához.

Kárpáti István polgármester lebontatja a fát. 

Müller Istvánné és Szimuly Gábor képviselők azt kérik, hogy nem e lehetne a képviselő-testületi üléseket kedden 
tartani, úgy mint régen .
Hosszas beszélgetést követően a képviselő-testület úgy döntött, hogy üléseiket  szerdai napon 15.00 órai kezdettel 
fogják tartani.  

Kárpáti István polgármester szólt a testületi ülésektől való távolmaradásról.  A hatályos rendeletünk alapján 
kezdeményezni fogja a tiszteletdíj csökkentését azoknál a képviselőknél akik igazolatlanul maradnak távol.

Müller Istvánné arról érdeklődik, hogy nem e lehetne csinálni valamit az iskola fűtésével, mert sokat lehetne 
spórolni  ha a régi és az új szárny fűtése külön lenne, mivel nem egyforma fűtést igényel. Javasolja továbbá, 
hogy ha túl nagy terjedelmű az előterjesztés a képviselő-testületi ülésekre , akkor azt CD-n vagy e-mailben 
kapják meg a képviselők.

Kárpáti István polgármester válaszolva elmondja, hogy a fűtésrendszer átalakítása folyamatban van, a fűtési 
szezont követően visszatérünk  rá.

Szabó Konrád Sándor képviselő kérdezi, hogy energiagazdálkodásra pályázatot ne e lehetne beadni.

Szabóné Rost Mária javasolja, hogy a legkorszerűbb fűtési technológiát pályázzuk, ha van lehetőség.  Kéri, hogy 
a vállalkozók részére szervezzünk egy napot , ahol a vállalkozási ismereteiket bővíthetik. 

Kárpáti István polgármester reagált a korszerű fűtési technikával kapcsolatosan ha lesz lehetőség adunk be 
pályázatot, a vállalkozók részére az első negyedévben ismereteik bővítéséhez a feltételeket biztosítani fogjuk, az 
NKÖ pedig szervezze meg.

A szemétszállítási díj beszedésén javasol változtatni Kaluha János, oly módon, hogy a hivatal szervezze meg 
bizonyos napokon legyen egy kijelölt hely, ahova el lehet menni és be lehet fizetni a díjakat.

Kárpáti István polgármester elmondja, hogy bizonyos napokon, ami plakátokon hirdetve van a református 
iskolában van lehetőség erre.

Aradi Ferenc képviselő elmondja, hogy pletyka szinten hallotta, hogy  vállaji rendezvényre  ( Sváb bál ) nem 
adtuk oda az önkormányzat tulajdonát képező lakodalmas asztalokat. 

Kárpáti István polgármester azonnal reagált , elmondta, hogy ő nem engedélyezi az asztalok  átvitelét, erről 
tájékoztatta is a vállaji Polgármester urat, mivel egyezség szerint ezt a rendezvényt most Mérken kellett volna 
megtartani a mérki NKÖ szervezésében. Ezt a tényt a jelenlévő NKÖ elnöke is megerősíti.
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Ugyancsak Aradi Ferenc vetette fel a tiborszállási Úttörőtáborról hallottakat , - amelyben 50 %-kal mi is 
tulajdonosok vagyunk – miszerint megbüntették a tábort üzemeltető Rotary Klubot.  Úgy hallotta, hogy a 
tiborszállási Polgármester azt mondta, hogy majd az önkormányzatok átvállalják a büntetés megfizetését. 

Szücs Sándor képviselő a táborral kapcsolatosan elmondja, hogy lopnak mindent elfelé.

Kárpáti István polgármester elmondja, hogy  az elmondottakkal kapcsolatosan semmilyen információja nincs, de 
utána fog érdeklődni e felvetésnek.

Balogh László az óvodáztatási támogatásról szólt , nagyon sok mende-monda kering a szülők között.

Török László jegyző elmondja, hogy  első ízben június hónapban lesz kifizetés, azok akik január 1-je után íratták 
be gyermeküket és folyamatosan járnak óvodába első ízben 20.000.- Ft, azt követően  10.000.- Ft  fog évente 
gyerekenként kifizetésre kerülni. Két kifizetési határidő van, június és december. Aki korábban is járt óvodába 
( 2009. január előtt ) az 10.000.- ot fog kapni.

Miután több hozzászólás, vélemény nem hangzott el, Kárpáti István polgármester megköszönve a megjelenést az 
ülést  15.15 órakor bezárta.

k.m.f.

Kárpáti István Török László
polgármester    jegyző

Szücs Sándor Aradi Ferenc
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő
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